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Szanowny Panie B urmistrzu,
*roro*y się z intetpelacjq doryczqcq problemu transpońu na tełenie nasZej GuinY,

W czasie poprzedniej kadencji Raćy Gminy temat transportu wewnętrznego powracał wielokrotnie

jednń nie ńało się wypracowń wspólnego stanowiska w tej sprawie,

Za priorytet uważamy rpalezienie satysfakcjonujqcego dla mieszkańców sposobu na

s*ataaałkawaaźe fuqclrczłs pozbawźalr.lyeh *ałspaauwsila*ick jłŃ : Nawe §źadr., RÓźwaĆÓ6zna.

Stoirrty na stąnowisku , te nĘIepsą,m rorwiqzaniem będzie odfidny trmsporX dła mieszftńcÓŃ

ponieważ po pierwsze nikt nie będzie faworyzowany , a po drugie pozwoli to na weryfikację PoPYtu na

tego typu usługę w sytuacji gdy przewoźnik będzie zobligowany do wydania biletu ,

Dod*kowa pragniemy wńsić uwagę łeg ł0, że aal asłdłtich &tiqch,płyl*l#tłł prUwoŹnicY

dokonali reduhcjl swain kursów zmówfto w ńni powaeónie popńwlniamŹ, jah rówaiez,w nieitzŹełe.

Rozumiemy, że każdy przedsiębiorca optymalizuje swój bimes poprzez redukcję obszarów w których

jest on nierentowny, natomiast koniecznym wydaje sĘ opracowanie takiego rozwĘzania które będZie

opĘmalne dla obu stron to jest przedsiębiorców , a przede ws4yśkim dla Mieszkańców.

Prosi,rny łgż złprócić w*gę łffi cEę§fu fułdzo ł*uę fu miłreplewe*łłlłłania zneianY kóre

mogfuby wielu Mieszkńcom ułatwić korzystanie z transportu. Mamy tu na myŚli modyjikacje miejsc

prąy§tanków oraz stworzenie przystanków na żqdanie w ramach jużfunkcjonujqcych połqczeń. Tąkim

przyąadem niech będzie temat przystanku na żqdanie koło ,,Czerwonej OberĘ" to jest posesji płzY

ulicy Wałbrzyskiej 57 w Kowalowej gdzie Mieszkańcy zmuszeni sq do pokonywania wzdłuż drogi

Wqiową dużego rł&ialrg fuogi _ do slłzyżalvmig z &łrnłowskiełłł. W tamtyn mĘscu DK 35 nie ma

ąni chodnika ani pobocza. Odcinek ten pozbawiony jest również oświetlenia. Wiemy, że również 19

terenie Sokołowska Mieszkańcy postulujq o kolejny przystallek- usytuowany w okolicy dawnej Po/tl.



Sqdziny, że takich pzyWdów maże być więcej dlaegoproponujpl*y,&konńi:ntezvłącn€§o, : r
raz.ptłlgniaryńłflcji M#GlcItu eą fuuńcqwzM**'a;dŃqffi et,'fłtr{*iłń,: , i
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